

REPUBLIQUE DU CAMEROUN
Paix-Travail-Patrie

PRESIDENCE DE LA REPUBLIQUE

DELEGATION GENERALE A LA SURETE NATIONALE

SECRETARIAT GENERAL

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES

SOUS-DIRECTION DU RECRUTEMENT, DE L' ORIENTATION
PROFESSIONNELLE ET DU SUIVI

SERVICE DE RECRUTEMENT

N° 0046 /DGSN/SG/DRH/SDROPS/SR.



REPUBLIC OF CAMEROON
Peace-Work-Fatherland

PRESIDENCY OF THE REPUBLIC

GENERAL DELEGATION FOR NATIONAL SECURITY

GENERAL SECRETARIAT

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES

SUB-DIRECTORATE OF RECRUITMENT, PROFESSIONAL
ORIENTATION AND FOLLOW-UP

RECRUITMENT SERVICE

Yaoundé, le / Yaounde, the

16 DEC 2025

(COMMUNIQUE DE PRESSE / PRESS RELEASE

Le Délégué Général à la Sûreté Nationale communique :

Sont déclarés admissibles au concours direct du 22 Mars 2025 pour le recrutement de **10 Infirmiers Diplômés d'Etat en 1ère année année du cycle de formation des Elèves-Officiers de Police**, les candidats dont les noms suivent :

The Delegate General for National Security hereby announces that the candidates mentioned below, are successful in the written phase of the direct competitive entrance examination of 22th March 2025 for the recruitment into the first year of the National Advanced Police School of **10 State Registered Nurses as Cadet Assistant Superintendents of Police**:

- | | |
|--|------------------------------|
| 1. LAMWE JONATHAN | (OU01247127-09-199495482002) |
| 2. MOUNGUEN ANNIE PRISCA | (CE03107102-01-191914691002) |
| 3. NNOMO FERIEL | (1185010901-12-195975761102) |
| 4. MOUCHIKPOU NJIASSE ABDEL KOUDOUS | (1003425909-08-196808351602) |
| 5. KOYANG NDO MOÏSE | (AD10517129-03-191760699602) |
| 6. AKOUMBA NTYAME LINNIS DARGINA | (2021006620-07-195139042602) |
| 7. MUTU AYABA PAT RUSSELL | (1021938617-04-192939855802) |
| 8. SAMIRA MOUSSA | (1182875825-03-198236875502) |
| 9. LONTCHI NGUIKO PIERRETTE | (1016004316-11-199379025702) |
| 10. BINELI STEVE LOIC | (CE05335120-05-198286445102) |
| 11. HOKAWI BETOM ENETA | (1182751121-03-199936473102) |
| 12. MIAKOUANG TCHIOFO ROTEXE | (OU06156108-02-191261984102) |
| 13. MBOZO 'O MAJOLIE SOLANGE | (CE03345102-02-190333669802) |
| 14. NNOMO ATANGANA ALPHONSE JULIENNE | (1021889221-09-199654655202) |
| 15. MBANG ONDO ANGELA NINELLE | (2019011809-02-202556318102) |
| 16. KENGNE MBOGHE DÉLIE CHARNELLE | (1005020709-03-197231324302) |
| 17. KOLA JULIENNE | (0004318415-01-197884547702) |
| 18. KOUTOUKOUTE WEKIN GABRIELE GYESPIE | (1014856524-06-194298634602) |



19. NWAYEGHEU TCHEUTSOUA RODRIGUE DOMINIQUE

(1015279907-02-190936497802)

20. LEMANA NGAH RODRIGUE ONESIME

(1000557110-05-194900997302)

Les intéressés sont invités à prendre part aux épreuves orales qui se dérouleront du 22 au 24 décembre 2025 à l'Ecole Nationale Supérieure de Police de Yaoundé, à partir de 07 heures 30.

Un planning de passage leur sera communiqué par affichage à l'Ecole Nationale Supérieure de Police de Yaoundé et par messages téléphoniques. Le dit-planning pourra être également consulté sur le site internet.

www.dgsn.cm

Après leur passage aux épreuves orales, les candidats se présenteront ensuite, aux visites médicales à jeun avec la somme de 25.000FCFA représentant les frais y afférents, à partir du 23 décembre 2025. Ils devront se munir de l'original du diplôme exigé pour le concours et de l'acte de naissance à l'enquête de moralité. La tenue de sport est exigée pour l'épreuve physique.

Les résultats définitifs seront proclamés à l'issue des étapes ci-dessus indiquées./-

Successful candidates are requested to take part in the oral tests which will take place from 22th to 24th December 2025 at the National Advanced Police School Yaounde, starting at 7.30 a.m prompt.

A schedule will be communicated to candidates by posting at the National Advanced Police School of Yaounde and by telephone messages. The schedule will also be available on the website.

www.dgsn.cm

After taking part in the oral examinations, candidates shall report for the medical tests on an empty stomach and pay a medical examination fee of CFAF 25,000, from 23th December 2025. They will also need to present the original of their required academic certificate and birth certificate during the character verification exercise. Sports wears shall be compulsory during the physical fitness tests.

The final results shall be published after completion of the afore mentioned phases./-



**LE DELEGUE GENERAL A LA SURETE NATIONALE
THE DELEGATE GENERAL FOR NATIONAL SECURITY**

-Martin MBARGA NGUELE-

